
Zápis ze shromáždění delegátů „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  
konané dne 15. 11. 2022 v 15:00h  

Místo konání: Gymnázium, Palackého 191, MB  

Účastníci: dle prezenční listiny  

Informace od vedení školy 

• Vedení školy se schůze nezúčastnilo 

 

 Nové žádosti o finanční příspěvek od učitelů:  

•  Pí. uč. Rešlová – příspěvek na elektronické čtečky - předpokládaný rozsah cca 30 000 Kč   

Informace výboru Spolku při G8MB:  

Na jednání výboru Spolku dne 15. 12. 2021 byl do výboru Spolku kooptován Stanislav Hackl kvůli 

končícímu funkčnímu období stávajících členů výboru a zajištění kontinuity činnosti. 

 

Každý delegát třídy obdržel přehled plateb za svou třídu v roce 2021/2022. 

 

Členský příspěvek ve výši 500,- Kč lze posílat přímo na účet: 2301615411/2010 s uvedením  

jména a třídy studenta nebo jeho variabilního čísla. Případně lze vybrat v hotovosti (zástupce  

rodičů či třídní učitel) a zanechat se seznamem u pana Holana, který peníze předá. 

Zprávy o hospodaření budou po schválení uloženy k nahlédnutí na webovou stránku. Účetnictví 

vede stále  paní Štáfová a my jí za to velmi děkujeme. Na web stránce je také uložen k nahlédnutí 

přehled všech žádostí za uplynulé období, kde členové sdružení mohou vidět, které žádosti jsme 

obdrželi, kterým jsme vyhověli a  kterým nikoli. K odmítnutí příspěvků docházelo především z 

následujících důvodů:  

● Obdrželi jsme žádost o příspěvek až poté, co danou aktivitu škola nebo konkrétní pan  

učitel (paní učitelka) objednala a proplatila. S jistotou se obrátil(a) na sdružení o  

příspěvek, aniž by byla ponechána možnost částku a její smysl předem projednat a  

diskutovat. Tento přístup se nám jeví jako nepřijatelný.  

● Obdrželi jsme žádost bez bližších informací a nebylo možné rozklíčovat, o co se  

přesně jedná, za jakým účelem.  Toto není důvod k zamítnutí, dodatečné 

informace si vyžádáme za cenu časového prodloužení schvalovacího řízení. 

● Výbor spolku se jednotně shoduje na tom, že je smysluplnější nastřádané členské  

příspěvky neutrácet za drobné výdaje, které často mohou pokrýt rodiče své třídy  

sami nebo zajistit efektivnějším způsobem (např. doprava zavazadel dětem, nákup 

cen na lyžařský výcvik …. ), ale využít nastřádaných prostředků a pomoci škole 

větším  obnosem peněz na pomůcky, zařízení či aktivity prospívající všeobecně 

všem žákům,  jejich studijnímu i osobnostnímu rozvoji.   

  



Záměry na větší finanční podporu v tomto roce:  

● Informatika – nákup nanorobotů, legosad - v současnosti jsou nedostupné. 
● Rekonstrukce klubovny – cca 100.000,- Kč – zamýšlený záměr byl prozatím 

pozastaven. 

 

Diskuse:  

Byla diskutována problematika přiřazování plateb členských příspěvků. Žádné platby 

neevidujeme jako neidentifikované. 

Usnesení: 

 Shromáždění delegátů schválilo prodloužení funkčního období stávajících členů výboru o 1 rok: 

Viktor Kazda (předseda) 

Věra Klosová (místopředsedkyně) 

Martina Špádová (hospodářka) 

Shromáždění delegátů zvolilo nové členy výboru pro funkční období 5 let: 

  Jana Studničná (delegátka 5. A) 

  Jana Ohlídalová (delegátka 5. B) 

Všem zúčastněným byly předány a shromáždění delegátů schválilo následující dokumenty: 

Zpráva o hospodaření za období 1.9.2019 – 31.8.2020  

Zpráva o hospodaření za období 1.9.2020 – 31.8.2021  

Zpráva o hospodaření za období 1.9.2021 – 31.8.2022  

 
 
Seznam zúčastněných - viz přiložená prezenční listina. Všem děkujeme za účast a diskusi.   
 
 
 
Zapsal: Stanislav Hackl, 15. 11. 2022    Schválil: Viktor Kazda
 

 


